
  

In order to combine social resources to complement the plan of life education, Yunlin Prison jointly handle 

speech with Meng Yu Lee, the assistant professor at National Chiayi University. The sixth speech was held 

June 20, 2014. 

雲林監獄為落實推動生命教育實施計畫結合社會資源與國立嘉義大學助理教授李孟育共同辦理生命教育演講系列，於 103

年 06 月 20 日舉辦第 6 場專題演講。 

  

       頒贈感謝狀  Presented a Certificate of Appreciation         教授演講情形 Professor    speech case            

  

現場有獎徵答情形    Quiz site situation 現場有獎徵答情形    Quiz site situation 

本監為落實推動生命教育實施計畫結合社會資源與國立嘉義大學助理教授李孟育共同辦理 103 年度生命教育演講系列，

於 103 年 06 月 20 日舉辦第 6 場專題演講「」，本監由教化科長吳聰汝代表致贈感謝狀，林豐智教授以創造乃是實現人類

生命價值的唯一途徑來勉勵同學，過程中為加深同學的印象辦理有獎徵答，讓會場的氣氛更加活絡反應熱烈。 

The section chief of Rehabilitation and Education section, Wu Tsung Ju, represent the YunLin prison to present 

acertificate of appreciation to speaker. 

The speaker professor Feng Zhi Lin encourage the inmate by the saying” creation is the only path to achieve the value 

of meaningful life”. We also had a quiz contest with gifts to strengthen the impression of learning and the atmosphere 

and response was more enthusiastic. 


